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cameni dels vêtants i no dels socis de! partit ; amb 
això tal volta minvariem les difìcultats, però no 
deixarien d’existir i, per damunt de tot, sempre 
s’encallaria una reforma d’Estatut que en els ac- 
tuals moments ningü no creu convenient ni per a 
assümptes de molta mes transcendència.

Aquest és el nostre modest dictamen que sot- 
metem a la més alta consideració del Conseil del 
Sindicat de Metges de Catalunya.

Barcelona, 15 de febrer de 1928.

* * *

b) H om enatge al m etge veli.

El Dr. Jaume Aguadé i Mirò, ea l’Editorial 
del quadérn del mes d’abril de 1927 de “ Mono- 
grafies Mèdiques” , iniciava la idea de practicar 
un homenatge al metge veli i, adreçant-se concre- 
tament al nostre Sindicat de Metges. deia: 

“ Caldria que el Sindicat escollis un metge— el 
més modest, el més humil, que no hagi conegut 
cap gros ni petit èxit popular, que no hagi publi- 
cat res, ni hagi fet altra cosa que pur exercici de 
la professió— per a glorificar-lo, per a mostrar
lo també com a model...”

I seguia dient :
“ Glorifiquem aquest metge veli, en exercici en- 

cajra. Glorifiqu em-lo com a simbol de la nostra 
professió, a part de les excelses virtuts de la nos
tra ciència. Premiem-li el treball constant, el mè- 
rit d’haver estât fidel a un exercici que esgota el 
fxsic, que trasbalsa la moral a cada pas, que viu 
vora les penes i els sofriments dels homes, que 
els assisteix en llurs dolors, malgrat. que se n’o- 
blidin en les bores de plaen...”

El Conseil del Sindicat, recollint l’esperit d’a- 
quest article, pregà al Dr. Aguadé d’assistir a 
una de les seves reunions per a concretar la seva 
idea. El Dr. Aguadé tingué Tamabilitat d’assistir 
a la reunió del dia 10 de novembre de 1927 on 
exposà més concretament la idea.

El propi Conseil, en la sessió segiient del dia 
24 de novembre de 1927, acordà:

Acceptar la idea en principi per a sotmetre-la 
a la consideració de l’Assemblea de Delegats amb 
l’objecte que aquesta, amb la seva alta autoritat 
assenyali la forma concreta de rea’itzar l’home- 
natge al metge veli.

ÿ ÿ ÿ

c) Modiflcacions al Reglament de la Caixa de 
Crédit.

Aconsellada per la pràctica, la Comissiô que 
cura d’aquest servei del Sindicat ha proposât en 
principi al Conseil que sigui modificai el Regla
ment de la Caixa de Crédit en el sentit de donar
li més amplitud pel que fa als motius pels quais 
poden èsser concedits préstecs, i més liberalitat 
per poder-ne atorgar al metge recentment sindi- 
cat, encara que no faci un any que en sigui (ter
mini que ara el Reglament assenyala) sempre que 
ofereixin garanties materials suficients.

El text d’aquestes reformes que té en estudi 
la Comissiô, serà publicat en el vinent nuihero.

8. Propositions presentades pels associais

9. Propositions presentades durant l’Assemblea

Es recorda als senyors Delegats que, per ini- 
ciativa pròpia o per mandat del partit que repre- 
sentin, desitgin formular alguna proposiciô, la 
conveniència de presentar-la a la mesa de l’As
semblea al moment de començar les deliberacions, 
amb l’objecte que el Conseil tingui temps d'est u- 
diar l’oportunitat de la seva discussiô.

10. Discussiô i aprovatiô de tac ta 
de 1‘Assemblea

Per precepte estatutari, ,1’acta de l’Assemblea 
és llegida i aprovada immediatament després de 
discutit el darrer extrem de l’Ordre del Dia, per 
la qual cosa els senyors Delegats són pregats de 
no absentar-se de la sala.

Actes que es celebraran durant l’Assemblea

En començar la sessió de la nit es celebrará 
l’acte d’Homenatge al Dr. Hermenegild Puig i 
Sais, que fou acordat en l’Assemblea de l’any 
passat.

L ’Homenatge consistirá en: l e i — CoMocació 
del bust del Dr. Puig i Sais, a la sala de ses
sions, amb assistència dels représentants de les 
entitats mèdioues de Barcelona. 2011.— Sorteig 
del valor d’un titol de llicenciat, “ Premi Puig i


